
Zápis z členské schůze konané dne 1.4.2023 v Benešově – restaurace Benica 

Schůze svolána p.Dagmar Semerádovou –předsedkyně 
 

Termín schůzky 1.4.2023 

Přítomni/y 32 členů viz prezenční listina (mezi 10:43 – 11:01 hod přišli 3 členové) 

Program Zahájení a přivítání 
Zprávy členů výboru a kontrolní revizní komise 
Vyhlášení klubových soutěží 
Aktualizace podmínek soutěží 
Aktuální úprava dokumentů Klubu 
Diskuse 
Usnesení 
Závěr a ukončení 
 

Způsob 
zveřejnění 

Web klubu 

Ověřovatel: Michaela Matrasová 

  

 

Program: 

Volba ověřovatele zápisu p. Michaela Matrasová  

Kontrola a sčítání hlasů při hlasování sl. Kateřina Dušková 

Hlasování: Pro 29         proti 0              zdrželi se 0 

Kontrola úkolů a námětů z diskuse z minulé členské schůze: úkoly byly splněny 

Plnění námětů bylo vysvětleno jejich řešení p. D.S. 

 Bylo doplněno o požadavek důsledného dodržování námětu o stavění stanů v blízkosti kruhů na 

výstavách – nový návrh: doplnit do propozic a vyznačit či vývěskou upozornit vystavovatele přímo na 

výstavě dle možností organizátora. 

 

Stav členské základny k datu 31.3.2023 – p. V.L. 

• K datu konání členské schůze uhradilo členské příspěvky 147 členů 

 

Zpráva o hospodaření klubu za rok 2022 – p. E.P 

• Celkové hospodaření klubu skončilo schodkem (byla podána informace o finančním 

hospodaření klubu, jednotlivých akcí a o výši finančních prostředků na účtu klubu) – příloha 

zápisu 

• Kontrola hospodaření proběhla s výsledkem bez závad 



• Daně za rok 2022 byly podány v řádném termínu p Semerádovou 

Zpráva kontrolní a revizní komise zprávu podala p Z.N. 

• Od loňské členské schůze kontrolní revizní komise neřešila žádnou stížnost.   

Zpráva dílčí plemenné knihy- podala p. H.Z. 

• Přílohou zápisu jsou údaje o krycích psech, importech, počtu narozených štěňat…vše 

zpracováno v tabulkách , se kterými byli přítomni seznámeni 

• Popisné prohlídky s doporučením k přeregistraci  

Celkem bylo doporučeno k přeregistraci 38 fen a 14 psů (1 pes nebyl doporučen 

k přeregistraci) 

Úplný chrup mělo 38 jedinců 

Podrobná statistika je na webu klubu v části Bonitace 

Výsledky bonitovaných jedinců jsou doplněny v klubové databázi 

Připravované akce klubu: 

Klubová výstava, Kladno 3. 6.  

Klubová výstava Kladno 4. 6. 

Klubová výstava Přestavlky 26. 8 

Mistrovství ČR šeltií v agility– Nové Zámky- 16.9. 

Zámecké zkoušky - Nové Zámky 17.9 

Výstavy v roce 2022:  

Uskutečnily se 2 klubové výstavy a 1 speciální výstava 

Kladno (dvoudenní) červen 2022 posuzovaly: Anna Kochan, přihlášeno 86 šeltií, Anna Dzidzt a bylo 

66 přihlášených šeltií 

Nemošice srpen 2022 posuzovala: Naděžda Střalková přihlášeno 72 šeltií 

 

Kompletní výsledky všech výstav jsou na webu klubu 

Poděkování patří sponzorům výstav – uvedeno na webu klubu 

 

Vyhlášení výsledků TOP SHELTIE p L.B 

• Kategorie pes Gagarin Bohemia Classic 

• Kategorie fena Unlocked Love Z Heřmanova dvora 

Vyhlášení obdrželi diplom, pohár a věcné ceny 

 



Vyhlášení klubových šampionů   

Kaynne Sněžný tygr 

Ice Princess Maggie Van-Bery 

Smile Angel Happiness 

Gagarin Bohemia Classic 

Klubový šampion práce 

Halle Berry Sněžný tygr 

Vyhlášení obdrželi diplom, pohár a věcné ceny 

Návrh na změnu zasílání podkladů pro TOP SHELTIE na 31.1.z organizačních důvodů 

Hlasování: 

Pro: 32                  Zdrželi se: 0                      Proti :0 

 

Úpravy klubových dokumentů 

Návrhy změny v postupu zápisu vrhu (kvalitní doklady od chovatelů) 

Hlasování: 

Pro: 31           Zdrželi se: 0                         Proti: 1 

 

 Doplnění kontrolní a revizní komise 

Výbor klubu přijal dne 28.2. rezignaci p. Miroslav Matouše, na jeho místo byla kooptována p. Alena 

Žamberská, která funkci přijala. 

Hlasování: 

Pro: 32             Zdrželi se: 0                Pro:0 

 

Omluva výboru klubu za rozeslání Ročenky 2022 členům hromadným emailem. Došlo k tomu 

neúmyslně při předávání gesci jednotlivých členek výboru. Pro příští období výbor garantuje 

správnost rozesílání Ročenek. 

 

Info od MVDr. Ekra – seznámení s dopisem p.Z.N. 

Dopis MVDr. Ekra je přílohou zápisu. 



P. MVDr. upozornil klub na jednání člena klubu z důvodu neetického použití snímků DKK. 

Proběhla diskuse. 

Závěr: Předsedkyně zašle emailovou odpověď p. doktorovi  

Upozorní na nestandardní jednání majitele psa včetně chovatelky 

Bude doplněn zdravotní program klubu na webu o postup při nesouhlasu s vyhodnocením 

rentgenových snímků. 

Diskuse: 

Návrh G:V:, aby bylo povinné vyšetřovat štěňata DOV do 8. týdne věku  

Proběhla diskuse. 

Hlasování: 

Pro: 4                 Zdrželi se: 6              Proti: 22 

Návrh nebyl přijat.  

Klub vyšetření štěňat doporučuje 

 

Návrh M: S. na sjednocení Genealogie a Databáze kvůli roztříštěnosti informací pro chovatele zvl. 

začínající. 

                     doporučuje, aby všichni chovatelé jednali ve prospěch plemene a aby „šly stranou osobní 

spory“ a spolupracovali 

                    aby na schůzce 3 klubů byly diskutovány návrhy rozhodčích na výstavy pro následující 

výstavní rok a aby kluby prosazovaly specialisty pro dané plemeno a využily k prosazení všech 

možných postupů 

 

Návrh D. S. navýšení členských příspěvků od roku 2024 takto: 

Členský příspěvek 500Kč 

Rodinný členský příspěvek: 200Kč 

Zápisné: 200Kč 

Hlasování: 

Pro: 32                      Zdrželi se: 0                          Proti:0 

 

Návrh na rozšíření soutěže TOP SHELTIE o kategorie podle věku např. štěně, mladý pes/fena, 

veterán. Výbor projedná návrh na výborové schůzi a D.S. a L. B. zveřejní výsledky jednání. 



 

Usnesení členské schůze 

Schvaluje zprávy jednotlivých členů výboru z oblastí, za které zodpovídají 

Schvaluje změny v dokumentech klubu - zápis vrhů 

Návrhy z diskuse výbor klubu projedná na svém zasedání nebo na schůzce 3 klubů  

Schvaluje změnu člena/ky KRK 

Schvaluje navýšení členských příspěvků od 1.1. 2024 

Schvaluje změnu data pro zasílání podkladů pro TOP SHELTIE 

D.S. bude písemně informovat p. M.na správný postup při nakládání s zdravotními vyšetřeními při 

nesouhlasu s jejich vyhodnocením. 

Hlasování 

Pro 32hlasů, proti 0 hlasů zdržely se 0 hlasů 

Usnesení členské schůze bylo schváleno 

 

 

 

Zapsala Ing. Vlasta Lišková 


